
 
 

 

BRM.0012.7.13.2023 

 

Protokół Nr 56/2023 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 11 grudnia 2023 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36. 

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 14.00 – 14.20.  

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członkowie Komisji    - Jacek Bętkowski, 

     - Damian Polak. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich, 

2. Pani Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich, 

3. Pani Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że  

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji: nr 54/2023 z 21 listopada 2023 r.  

i nr 55/2023 z 27 listopada 2023 r. 
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4. Perspektywa pozyskiwania środków pozabudżetowych na rzecz rozwoju  

i promocji Miasta Inowrocławia.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Posiedzenie Komisji przerwało wejście pełniącego funkcję Prezydenta Miasta 

Inowrocławia p. Marka Słabińskiego, który poinformował o możliwości publikacji 

własnych materiałów sporządzonych przez radnych w gazetce „Nasze Miasto 

Inowrocław”, które należy przekazać do Rzecznika prasowego p. Adriany 

Szymanowskiej. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji: nr 54/2023 z 21 listopada  

2023 r. i nr 55/2023 z 27 listopada 2023 r. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 54/2023 z posiedzenia Komisji  

z 21 listopada 2023 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 55/2023 z posiedzenia Komisji  

z 27 listopada 2023 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Perspektywa pozyskiwania środków pozabudżetowych na rzecz rozwoju  

i promocji Miasta Inowrocławia - stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Poinformowała, że materiał został przygotowany przez Wydział Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej oraz Wydział Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich, w związku z tym poprosiła, aby każdy z obecnych 

przedstawicieli wydziałów przedstawili materiał ze swojego zakresu.   

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Otworzyła dyskusję. 

 

Nie było dyskusji.  

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 
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Przedstawiła materiał. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Otworzyła dyskusję. 

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Podziękowała za przedstawiony materiał. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała czy kwota 17 mln euro była przeznaczona na 2023 r.  

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Powiedziała, że powstało pięć ZIT-ów i każdy dostał pewną alokację środków 

unijnych na swoje projekty i alokacja dla ZIT-u Inowrocław to jest 17 mln euro.    

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Zapytała czy jest planowane utworzenie ścieżek  rowerowych na ul. Wielkopolskiej. 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Odpowiedział, że na chwilę obecną  planowane jest utworzenie ścieżki rowerowej na 

ul. Szymborskiej w odcinku od ul. Miechowickiej do granicy miasta.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było.  

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw bieżących nie było.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

/-/ Ewa Podogrodzka 
Protokółowała: 

 

/-/ Monika Kozioł 


